
Gemeente Haarlem 

Haarlem 

Retouradres Postbus 511,20O3PB Haarlem 

drs. L. Zoodsma 
Gemeentearchivaris van Haarlem 
Postbus 3006 
2001 DA Haarlem 

Datum 24 juni 2011 
Ons kenmerk MS/FAZA/DIV/2011 95465 

Contactpersoon p.A. van de Ruit 
Dooikiesnummer 023-5114265 

B-mail pvdruit@haarlem.nl 
Bijlage(n) Geen 

Onderwerp Verslag inzake het beheer van de archiefbewaarplaats en het toezicht op de 
archieven bij de gemeente Haarlem 

Geachte heer Zoodsma, 

Met belangstelling hebben wij kennis genomen van uw verslag betreffende het 
beheer van de archiefbewaarplaats en het toezicht op de archieven in beheer van de 
gemeente Haarlem. Dit verslag vormt een onderdeel van de verantwoording die 
het college jaarlijks aflegt betreffende haar zorgtaken met betrekking tot de 
gemeentelijke archieven. Het verslag vormt daarmee een goede toets op de 
voortgang van de kwaliteitsslag die wij als organisatie maken. 

Wij zien dit eerste verslag met betrekking tot het beheer van de 
archiefbewaarplaats en het toezicht op de gemeentelijke archieven, als een 
belangrijke stap in de onderlinge samenwerking. Een samenwerking die gericht is 
op de verbetering van de informatiehuishouding binnen de gemeentelijke 
organisatie en het beheer van de gemeentelijke archieven door het Noord Hollands 
Archief. 

In voorbereiding op dit verslag heeft u de bevindingen besproken met het hoofd 
Middelen en Services, het afdelingshoofd Facilitaire Zaken en het bureauhoofd 
Documentaire Informatievoorziening. In dit gesprek is de stand van zaken met 
betrekking tot de uitvoering van het Plan van Aanpak 'Andere Werkwijze 
Archiveren' uitgebreid toegelicht. 
Naast dit gesprek heeft uw inspecteur een maandelijks voortgangsgesprek met het 
bureauhoofd DIV waarbij actuele zaken worden besproken. De punten die in uw 
verslag naar voren worden gebracht, zijn dan ook in een eerdere fase met u 
besproken. Hieronder volgt nogmaals een korte toelichting op de door u 
aangehaalde punten. 

Gaarne bij beantwoording ons kenmerk vermelden. 
Bezoekadres: Grote Markt 2, Haarlem 
www.haarlem.nl 
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Archiefinspectierapport en Plan van Aanpak 'Andere Werkwijze 
Archiveren'. 
In het verslag wordt opgemerkt dat de introductie van het zaaksysteem Triple C 
binnen de hoofdafdeling Dienstverlening tot gevolg heeft dat bureau DIV twee 
verschillende systemen zal moeten ondersteunen. Met de introductie van dit 
zaaksysteem beogen wij de dienstverlening aan de burgers te verbeteren. Het is 
duidelijk dat dit voor DFV een extra belasting met zich mee brengt en de 
uitvoering van het plan van aanpak in gevaar kan brengen. Het college is zich 
hiervan bewust en volgt de uitvoering van het plan nauwkeurig zodat bij eventuele 
vertragingen of andere problemen tijdig bijgestuurd kan worden. 

De organisatie ontwikkelt momenteel met het oog op een efficiënte bedrijfsvoering 
een samenhangende ICT-architectuur. Deze architectuur is de basis onder een 
toekomstbestendige informatiehuishouding. Bestaande problemen ten aanzien van 
de verschillende systemen die nu nog in gebruik zijn, worden daarmee 
ondervangen. Binnen dit kader wordt eind dit jaar de invoering van het 
zaaksysteem Triple C geëvalueerd, waarna een definitieve keuze voor een 
bepaalde architectuur en een hierop aansluitend zaaksysteem gemaakt wordt. U 
wordt over deze keuze tijdig geïnformeerd. 

Voor wat betreft het Plan van Aanpak is de uitvoering op schema. De belangrijkste 
doelstelling, dat DIV in staat is haar de eigen processen; postregistratie en 
archivering, digitaal uit te voeren, is inmiddels gerealiseerd. Daarmee is een 
belangrijke basis gelegd onder de ambitie van onze organisatie om volledig 
digitaal te gaan werken. Door bureau DIV worden nu verschillende afdelingen 
aangesloten op ons document management systeem (Verseon), waardoor de 
organisatie op korte termijn in staat is inkomende post digitaal te ontvangen en de 
eigen werkprocessen volledig in een digitale omgeving uit te voeren. Dit vormt 
tevens de opmaat tot digitaal archiveren. 

Archiveren Omgevingsvergunning 
In augustus 2010 heeft u een beschrijving gevraagd van de archivering van de 
vergunningdossiers ingevolge de Wet algemene bepalingen omgevingsrecht 
(WABO). U merkt hierbij op dat de organisatie de gemeentearchivaris nog niet 
heeft geïnformeerd over de wijze waarop het archief in het digitale proces is 
opgenomen. De hoofdafdeling Veiligheid, Vergunningen en Handhaving zal u 
hierover op korte termijn informeren. 

Milieuvergunningen 
Zoals bekend gaan de afdelingen Dienstverlening, Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid en Middelen en Services in oktober verhuizen naar de 
Raakspoort. In de DFV* werkzaamheden die nu worden opgepakt gaat alle aandacht 
naar deze drie hoofdafdelingen. Omvangrijke projecten met betrekking tot de 
bewerking, digitalisering en overdracht van archieven worden pas na de verhuizing 
naar het nieuwe kantoor opgepakt. Dat geldt dan in het bijzonder voor het 
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Milieuarchief. Overigens worden deze archiefbestanden nog dagelijks gebruikt. 
Derhalve kunnen deze archiefbestanddelen niet zonder meer worden 
Overgedragen. Door het gehele archief te digitaliseren wordt dit probleem 
opgelost. Over de te volgen werkwijze in de opschoning, digitalisering en 
overdracht wordt u tijdig geïnformeerd. In het najaar zal dit project van start gaan. 

Vernietiging en vervanging 
In uw verslag merkt u op dat er een ten aanzien van de vernietiging van 
archiefbestanden binnen de gemeente een achterstand is ontstaan. Conform het 
Plan van Aanpak is dit probleem niet meer aan de orde en zijn die delen waarvoor 
toestemming is verleend inmiddels vernietigd. Daarnaast zal u binnen afzienbare 
tijd een nieuwe staat van vernietiging 2008-2011 worden aangeboden waarmee de 
gemeente in een keer ruim 12.000 dossiers zal gaan vernietigen. Daarmee is de 
organisatie ook wat de vernietiging betreft weer helemaal op schema. 

In uw verslag merkt u op dat de formalisatie van de huidige praktijk waarbij op 
termijn vernietigbare papieren dossiers worden vervangen door digitale 
exemplaren nog niet heeft plaats gevonden. Inmiddels is deze manier van werken 
niet meer actueel. De clientendosiers die op deze manier werden gedigitaliseerd, 
worden vanaf 2011 volledig digitaal gevormd. Dat betekent dat de documenten 
'digitaly bom' zijn en er geen vervanging plaats vindt. De inkomende fysieke 
poststukken worden vooralsnog numeriek opgeborgen. 

Overbrenging 
In het verslag geeft u aan dat in 2010 de reguliere overdracht van de registers van 
de Burgerlijke Stand niet heeft plaatsgevonden. Deze overdracht is door 
medewerkers van de afdeling Burgerzaken voorbereid ondersteund door 
medewerkers van DIV. Op afzienbare termijn zal de feitelijke overdracht 
plaatsvinden. Hierover is uitgebreid contact geweest met uw inspecteur. Daarnaast 
gaat u in uw verslag in op de formalisatie van de overdracht van de geïndexeerde 
en gedigitaliseerde bouwvergunningen. Formalisatie van overdracht kon gezien de 
beperking op de openbaarheid alleen plaatsvinden met toestemming van 
Gedeputeerde Staten. Inmiddels is deze toestemming ontvangen en is een B & W 
besluit aanstaande, zodat de formele overdracht kan worden afgerond. 

Samenvattend 
De gemeente Haarlem voert de aanbevelingen uit het archiefinspectierapport van 
2010 conform het Plan van aanpak uit en heeft in afgelopen periode grote stappen 
gezet in de reorganisatie van het informatie- en archiefbeheer. Het archief- en 
informatiebeheer raakt steeds mee op orde. We zijn goed op schema in de 
uitvoering van het Plan van Aanpak. Natuurlijk zijn er de nodige aandachtspunten, 
die u ook signaleert in uw verslag. Een aantal van deze punten zoals de reguliere 
vernietiging, de overdracht registers Burgerlijke Stand en de formalisatie 
overdracht bouwvergunning, is inmiddels uitgevoerd. De overige zaken nemen we 
mee bij de verdere uitvoering van het plan van aanpak. 
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Wij danken u voor het prettige gesprek van 17 juni 2011, waarin we afgesproken 
hebben dat we u tweemaal per jaar met een ambtelijke vertegenwoordiging 
uitvoerig spreken over de verdere voortgang van de digitalisering. Een eerste 
afspraak is inmiddels gepland. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders, 

de secretaris, de burgemeester, 

ing. S.M.M. Borgers mr. B.B. Schneiders 


